



Drawing from my hands-on experience in UX and education, I want to share the gift of user-centered approaches with others. User research and user testing are the bread and butter of product design. We should implement them in any business environment, and I'm here to help with that and more.

PROJECTS

La Ruche de David

April 2024 - Present

Researching the market, and users and designing a coherent brand identity, followed by an online presence and an e-commerce website for a local beekeeper.

Pinnacle Pay Mobile Wallet

September 2023 - Mars 2024

Strategizing a mobile wallet web application for non-residents in Singapore. Researched market needs and competitor. crafted user personas and journeys to enhance user experience. Designed a user-friendly, mobile-first web application. Identified usability issues through user testing. Implemented corrections and improvements based on user feedback.

Accomplished

June 2023 - September 2023

Developed a language learning web application for intermediate learners seeking proficiency. Conducted client and market analysis, created user personas, and designed the application. Implemented solutions and enhancements based on user testing, completing the project within a stringent 2-month timeframe.

EXPERIENCE

Freelance UX Designer

Jan 2024 - Present

Currently scaling up La Ruche de David by developing an e-commerce website and exploring additional revenue channels for a local beekeeper.

Freelance English Teacher

Apr 2020 - Present at SeeGuru, remote

1400+ hours of private lessons completed using this platform alone.

Head of Foreign Teachers Department

Aug 2018 - Aug 2019 at Yes!English, Chengdu, China

Managing and training a group of 4 teachers.

Registering KPI and improving teachers' outcomes.

English Teacher

Aug 2017 - Aug 2019 at Yes!English, Chengdu, China

Teaching English to students of 5 to 12.

50+ hours of demo classes to crowds of varying sizes.

Franche-Comté, France
Remote or hybrid

tomer@rozedesign.com

+33760293991

[linkedin.com/in/tomeruxrozenberg/](https://www.linkedin.com/in/tomeruxrozenberg/)

EDUCATION

UX/ UI Design

Career Foundry, remote

June 2023 - June 2024

Intensive 850+ hours, project-based training with industry-leading mentors and hands-on application of design processes and tools.

Front-End for Designers

Career Foundry, remote

Mars 2023 - June 2024

An immersive introduction to front-end languages and website development

Udemy Self-Paced Courses

Advanced Figma for Designers

Basic HTML and CSS

Advanced CSS and Sass

TEFL - English Teaching Certificate

ITTT, remote

June 2017 - Jan 2018, remote

Teaching English as a Foreign Language plus Teaching to Young Learners certificate.

TOOLKIT

- Quantitative and qualitative research
- Rapid sketching
- Usability testing
- Advanced Figma
- Front-End languages
- Interpersonal communication
- Interdisciplinary inspiration

LANGUAGES

- English - C2 (Proficient)
- French - C1 (Advanced)
- Hebrew - Native



Fort de mon expérience en UX et dans le domaine de l'éducation, j'ai à cœur de transmettre l'importance des approches centrées sur l'utilisateur. La recherche et les tests utilisateurs sont au cœur de la conception de produits et méritent d'être intégrés dans tous les environnements professionnels. Je suis prêt à vous accompagner dans leur mise en œuvre et bien au-delà.

PROJETS

La Ruche de David

Avril 2024 - Présent

Analyse du marché, des concurrents et des utilisateurs pour créer une identité de marque pour David, un apiculteur local, incluant la conception de solutions et le prototypage.

Pinnacle Pay Portefeuille Mobile

Septembre 2023 - Mars 2024

Développement d'une application web de portefeuille mobile destinée aux non-résidents de Singapour. Étude du marché et des offres concurrentes, conception de persona et de parcours utilisateurs pour optimiser l'expérience. Identification des problèmes de convivialité via des tests utilisateurs et mise en œuvre de corrections basées sur les retours.

Accomplished

Juin 2023 - Septembre 2023

Développement d'une application web d'apprentissage des langues pour des apprenants intermédiaires souhaitant se perfectionner. Analyse des besoins du client et du marché, conception de l'application, et mise en œuvre d'améliorations suite aux tests utilisateurs, permettant ainsi de finaliser le projet en deux mois.

EXPRÉRIENCE

Designer UX Freelance

Janv. 2024 - Présent

La Ruche de David se développe en lançant un site web de commerce électronique et en explorant de nouveaux canaux de revenus pour un apiculteur local

Freelance English Teacher

Avril 2020 - Présent chez SeeGuru, à distance

Plus de 1400 heures de cours privés réalisées via cette plateforme.

Responsable du Département des Enseignants Étrangers

Août 2018 - Août 2019 chez Yes!English, Chengdu, Chine

Gestion et formation d'une équipe de 4 enseignants, avec suivi des KPI pour améliorer leurs résultats.

Enseignant d'Anglais

Août 2017 - Août 2019 chez Yes!English, Chengdu, Chine

Enseignement de l'anglais à des élèves de 5 à 12 ans, comprenant plus de 50 heures de cours de démonstration devant des audiences variées.

Franche-Comté, France
Travail hybride ou sur site

tomer@rozedesign.com

+33760293991

[linkedin.com/in/tomeruxrozenberg/](https://www.linkedin.com/in/tomeruxrozenberg/)

ÉDUCATION

UX/UI Design

Career Foundry, à distance

Juin 2023 - Juin 2024

Formation intensive de 850 heures, axée sur des projets concrets avec des mentors de premier plan et une application pratique des outils de conception.

Front-End pour Designers

Career Foundry, à distance

Mars 2023 - Juin 2024

Introduction immersive aux langages frontend et au développement de sites web.

Cours Udemy en Autodidacte

Figma Avancé pour les Concepteurs

Principes et Pratiques pour une

Conception d'interface Utilisateur de Qualité

HTML et CSS

TEFL - Certificat d'Enseignement de l'Anglais

ITTT, à distance

Juin 2017 - Janvier 2018

Certificat d'enseignement de l'anglais comme langue étrangère et aux jeunes apprenants.

OUTILS

- Recherche quantitative et qualitative
- Test d'utilisabilité
- Esquisse rapide
- Figma avancé
- Langages frontend
- Communication interpersonnelle

LANGUAGES

- Anglais - C2 (Maîtrise)
- Français - C1 (Avancé)
- Hébreu - Langue maternelle